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Op 30 april heeft u vragen gesteld inzake de toegankelijkheid en toereikendheid van het 

Tijdelijk Noodfonds Energie 2025. In deze brief ontvangt u de beantwoording van de vragen 

door het college.  

 

1. Is het college op de hoogte van het feit dat het Tijdelijk Noodfonds Energie 2025 al 

gesloten is wegens gebrek aan middelen, terwijl veel mensen die er recht op hadden 

geen aanvraag hebben kunnen doen?  

Ja, het college is hiervan op de hoogte. 

 

2. Heeft het college signalen ontvangen vanuit lokale organisaties, andere gemeentes of 

zelfs vanuit het Rijk over de ontoegankelijkheid of snelheid waarmee het fonds uitgeput 

raakte? Wat heeft het college met deze signalen gedaan? 

Ja, het college heeft signalen ontvangen van de Stip en Formulierenbrigade. Ook hebben 

organisaties als de Voedselbank en de Vincentius Vereniging deze signalen afgegeven. Het 

college heeft deze partners doorverwezen naar de bestaande hulpverlening, waaronder de 

Financieel Expert in de Wijk en de bijzondere bijstand voor energiekosten. 

 

3. STIP Dukenburg geeft aan dat maar één op de vier aanvragen geholpen kon worden. 

Hoeveel aanvragen heeft STIP Dukenburg behandeld en hoeveel aanvragen hebben ze 

gekregen? En past dat bij het beeld in de rest van de stad? 

Het Stip Dukenburg heeft dit gedeeld omdat er het Tijdelijk Noodfonds Energie zelf 

gecommuniceerd heeft dat één op de vier inwoners die er recht op heeft, daadwerkelijk 

gebruik kan maken van de regeling. Dit is geen bevinding van het Stip zelf.  

 

Bij de Stips zijn in totaal 450 bezoekers geweest voor het Tijdelijk Noodfonds Energie. Dit 

was een samenwerking tussen het Stip, de Formulierenbrigade en de Financieel Expert in 

de Wijk.  
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4. Is het college bereid om, samen met andere gemeenten met dezelfde problematiek, 

richting het Rijk aan te geven dat de uitvoering van dit fonds tekortschiet en dat er 

aanvullende middelen nodig zijn? Zo nee, waarom niet? 

Ja, het college is welwillend om samenwerking op te zoeken met andere gemeenten om 

een signaal af te geven over de tekortkoming van dit fonds.  

 

5. Kan het college toezeggen dat er voor Nijmegenaren die buiten de boot dreigen te 

vallen, gekeken wordt naar aanvullende ondersteuning vanuit de gemeente, zodat zij 

niet kopje onder gaan? 

Nee, deze toezegging kan het college niet doen. Met de (financiële) mogelijkheden binnen 

de bijzondere bijstand energiekosten en de bestaande inkomensregelingen kan het college 

deze problemen niet opvangen. Vanwege de taakstelling op de inkomensregelingen is er 

geen ruimte in het programma. Het college heeft signalen opgevangen van hoge 

eindafrekeningen en verhogingen van termijnbedragen die inwoners opgelegd krijgen. 

Naast deze signalen verwacht het college dat meer inwoners moeite hebben met of niet in 

staat zijn om hun energierekening te betalen.  

 

6. Op welke manier wordt op dit moment hulp geboden aan inwoners die hun 

energierekening niet kunnen betalen en geen gebruik konden maken van het 

noodfonds? 

Inwoners met een hoge energierekening en eindafrekening kunnen terecht bij de 

Financieel Expert in de Wijk. Zij geven advies en helpen bij het treffen van een 

betalingsregeling. Ook is er bijzondere bijstand voor energiekosten beschikbaar. Voor de 

bijzondere bijstand voor energiekosten zien we nog weinig aanvragen binnenkomen.   

 

Daarnaast zijn de Energiecoaches stadsbreed actief, zij geven advies over energiebesparing 

in huis. Daarnaast kunnen kleine energiebesparende maatregelen aangebracht worden (de 

zogenaamde fixmaatregelen). Het college is van mening dat het goed isoleren van 

woningen belangrijk is bij het terugdringen van energiearmoede. Daarom bereiden we een 

aanpak voor om huiseigenaren (specifiek huiseigenaren met een laag inkomen, dan wel 

een woning met een lage WOZ-waarde) te ondersteunen bij het nemen van grote 

isolatiemaatregelen, hierbij wordt aan huiseigenaren subsidie verleend en worden zij 

zoveel mogelijk ontzorgd in het isolatie-proces.  
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Van de (sociale) huurwoningen van de Nijmeegse woningcorporaties heeft circa 90% 

energielabel A, B of C. In de landelijke prestatieafspraken is met woningcorporaties 

afgesproken dat ze 'onverminderd inzet plegen om uiterlijk in 2028 alle E, F en G-labels uit 

de sector te laten verdwijnen, met uitzondering van monumenten en de voor sloop 

aangemerkte woningen'. 

 

Hoogachtend, 

 

Het college van burgemeester en wethouders van Nijmegen 

   

A.P.W. van de Klift  H.M.F. Bruls 

gemeentesecretaris  burgemeester 

 


